
ZÁPISNICA 

z mimoriadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Chmeľov  

konaného  dňa 22.3.2024 v zasadačke obecného úradu 

Prítomní: - poslanci  -  Mgr. Anna Havirová, Pavol Kozák , Radovan Majerník,  Ing. Kamil     

                                     Katuščák , Martin Marcinko          

                                                                                   

- ostatní  podľa prezenčnej listiny                                                                                                                                                                                                      

 

P r o g r a m:  

           Otvorenie zasadnutia. 

1.  Určenie  zapisovateľa, overovateľov zápisnice. 

2.  Schválenie programu. 

      3.  Žiadosť o prijatie obce Župčany do stavebného úradu  

      4.  Presnet-profi, s.r.o.   

      5.  Záver. 

  

       Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol  starosta obce  p. Milan Polča. Privítal 

všetkých prítomných.  Podotkol, že zasadnutie bolo zvolané pozvánkou, ktorá bola zverejnená  

na úradnej tabuli   a webovej stránke obce dňa 19.3.2024.   

K bodu 1 

    V tomto  bode boli určení: 

za zapisovateľku  p. Kozáková a  za overovateľov zápisnice  p Majerník a p. Marcinko 

 

 

K bodu 2 

V tomto bode  pán starosta konštatoval, že program bol poslancom zaslaný emailom 

a následne bol program rokovania schválený.   

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov obecného zastupiteľstva: 7 

Počet prítomných poslancov obecného zastupiteľstva: 5 

Za : -5 -  Mgr. Anna Havirová, Pavol Kozák , Martin  Marcinko, Radovan Majerník,                         

Ing. Kamil Katuščák   

Proti : 0 

Zdržali sa : 0 

 

K bodu 3 

 Pán starosta konštatoval, že  obec Župčany podala žiadosť o prijatie do Spoločného  

stavebného úradu Kapušany a podľa zmluvy o zriadení spoločného  obecného úradu čl.VI bod 

2 je možné prijať nového člena len so súhlasom nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov 

každej obce, ktorá je účastníkom zmluvy. Zo spoločného stavebného úradu odstúpila obec 

Lada. 

- p. Ing. Katuščák sa dotazoval, že kde boli doteraz ? 



- p. Kozák  konštatoval, že obec Župčany má okolo 2000 obyvateľov , tak že tam bude asi 

viac práce a potom či  obec dá spoločnému úradu  nejaký finančný príspevok.  

Starosta obce dodal, že  doposiaľ  boli vo Fulianke a  Spoločný stavebný úrad v Kapušanoch 

tvoria obce Čelovce, Demjata, Chmeľov , Chmeľovec , Kapušany, Lipníky , Proč Tulčík  

Obec platí poplatok spoločnému stavebnému úradu na základe  počtu obyvateľov 

a vypovedať zmluvu  by obec  mala   3 mesiace pred ukončením zmluvného vzťahu. Stavebný 

úrad vo Fulianke má 2 zamestnancov, stavebné konania sa tam vybavujú rýchlejšie. 

p. Marcinko  sa dotazoval, že keby naša obce chcela odísť do Fulianky musí to schváliť 

obecné zastupiteľstvo ?  

-odpovedal pán starosta, že cez rok by stavebný úrad nemenil  a nevie kto by nás prijal či 

Prešov alebo Giraltovce.   

                                        

                                                                                                                 Uznesenie č. 64/2024 

 Obecné zastupiteľstvo  

a) súhlasí so vstupom obce Župčany do Spoločného stavebného úradu Kapušany 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov obecného zastupiteľstva: 7 

Počet prítomných poslancov obecného zastupiteľstva: 5 

Za:  0                              

Proti : 4- Mgr. Anna Havirová, Pavol Kozák , Martin  Marcinko, Radovan Majerník      

Zdržali sa :  1 - Ing. Kamil Katuščák  

  

                                                                                                             

b) nesúhlasí so vstupom obce Župčany do Spoločného stavebného úradu Kapušany 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov obecného zastupiteľstva: 7 

Počet prítomných poslancov obecného zastupiteľstva: 5 

Za : 4- Mgr. Anna Havirová, Pavol Kozák , Martin  Marcinko, Radovan Majerník      

Proti : 0                             

Zdržali sa : 1- Ing. Kamil Katuščák  

 

K bodu 4 

   Pán Jakubko zástupca  firmy Presnet profi , Prešov konštatoval, že firma podala oficiálnu 

žiadosť na zriadenie nového optického vedenia  na obecný úrad , ktorá bola odsúhlasená. 

Následne bola spracovaná projektová dokumentácia a žiadosti o vyjadrenie  inštitúcii, ktoré 

boli podané na stavebný úrad k žiadosti o územné rozhodnutie . Dodal, že majú vydané územné 

rozhodnutie, ktoré je právoplatné  a v súčasnosti  označili  kolíkmi umiestnenie  budúcich 

stĺpov. Stĺpy budú pozinkované o priemere 7 cm a výške 5,5 m .  Obec  nebude nič platiť. 

Podotkol, že v našej obci narazili na nevôľu občanov kvôli umiestneniu a počtu navrhovaných 

nových stĺpov a on nechce robiť veci nasilu . Ľudia si to nevedia predstaviť ako to bude  reálne 

vyzerať.   Na stĺpy bude možné v budúcnosti  upevniť kamery. Umiestnenie kábla do zeme by 

bolo  finančne nákladne a na stĺpy elektrického vedenia by sa navýšila cena pre  zákazníka 



 o 5 €   a neskôr možno  o 7 €.  

Pán Jakubko dodal, že chce spoločné riešenie a telefónne čísla na nespokojných občanov, 

ktorým sa ozvú a dohodnú s nimi umiestnenie kábla.  

Na záver sa dohodli , že o mesiac si zavolajú so starostom obce.  

 

 

K bodu 11 

 Na záver pán starosta poďakoval  prítomným za účasť  a zasadnutie ukončil. 

 

 

V Chmeľove dňa :  22.3.2024 

Zapísala: Kozáková 

 

Overovatelia: 

Radovan Majerník         ................................................ 

 

Martin Marcinko            ................................................ 

 

                                                                                                    ......................................... 

                                                                                                       Milan Polča 

                                                                                                       starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenia z mimoriadneho zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce 

Chmeľov zo dňa 22.3.2024 

 

 

Uznesenie č. 64/2024 

 Obecné zastupiteľstvo  

a) súhlasí so vstupom obce Župčany do Spoločného stavebného úradu Kapušany 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov obecného zastupiteľstva: 7 

Počet prítomných poslancov obecného zastupiteľstva: 5 

Za:  0                              

Proti : 4- Mgr. Anna Havirová, Pavol Kozák , Martin  Marcinko, Radovan Majerník      

Zdržali sa :  1 - Ing. Kamil Katuščák  

  

                                                                                                             

b) nesúhlasí so vstupom obce Župčany do Spoločného stavebného úradu Kapušany 

 

Hlasovanie :  

Celkový počet poslancov obecného zastupiteľstva: 7 

Počet prítomných poslancov obecného zastupiteľstva: 5 

Za : 4- Mgr. Anna Havirová, Pavol Kozák , Martin  Marcinko, Radovan Majerník      

Proti : 0                             

Zdržali sa : 1- Ing. Kamil Katuščák  

 

 

 

 

 

 

                                                                                            Milan Polča  

                                                                                            starosta obce 


